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Přítomni:
Ing.lvan Brož
Ing.jan Kopinec
Michal Kupec
Bohuslav Mrázek DiS
Michal Pokorný
Antonín Zeman

Omluveni:
Ing. Michal Hajoš

l) Starosta požádal o rozšíření programu zasedání o smlouvu budoucí na zřízení věcného
břemene pro spoL ČEZ.
Rozšířený program schválen všemi přítomnými členy OZ

2) Schváleni ověřovatelé zápisu p. Mrázek DiS,ing. Kopinec, zapisovatel p.Kupec
3) SpoI.ČEZ požádala o schválení smlouvy o zřízení věcného břemene pro kabel NN

v pozemcích 221/7 a 390 k.ú. Statenice ( ulice v Lukách).
Schváleno všemi přítomnými členy OZ.

4) Starosta a výkonný pořizovatel seznámili přítomné s projednáváním a
vyhodnocením Il.změny územního plánu. požádali, aby bylo
upraveno procento zastavění jejich pozemků St.621 a p.p.č. 154/2( Z2-28). Zastupitelé
schválili 5% - stavby a 5% - zpevněné plochy na pozemku p.č. 154/2.
Vydání Il.změny ÚP schváleno všemi přítomnými Členy OZ

5) Starosta vysvětlil přítomným důvod nedostatku nebo úplné přerušení dodávky vody.
Situace je komplikována tím, že vodovodní přivaděče jsou poddimenzovanéjeden
přivaděč přivádí vodu do obcí Velké Přílepy, Úholičky a Statenice, vodovodní
přivaděč vodojem Žalov a V.Přílepy a druhý vodovodní přivaděč do Tuchoměřic.
Starosta vysvětlil řešení v posílení vodovodního přivaděče z vodojemu Žalov. Na této
akci se budou společně podílet Velké Přílepy, Statenice a Úholičky. Obce nechaly
zpracovat studii, která má dvě varianty:
A- vodovodní přivaděč a stavbu dalšího vodojemu (18.000.000,- Kč).
B- vodovodní přivaděč pouze pro Statenice (9.000.000,- KČ.)
Obec využije i odstavený vodojem (70 m3) pro zlepšení zásobování vodou na
Račanech a Chotolu.

6) O.S. Via Magna roznesla do ®štovních schránek občanů petici o tom, že zastupitelé
schválili vyhlášeni hlukového pásma ( OHP) v obci Statenice. Na tuto petici reagovali
zastupitelé dopisem, ve kterém tuto informaci dementují a který byl doručen rovněž
občanům. Při velmi živé diskusi došlo k vyjasnění dané problematiky. Obec nikdy
neschválila vyhlášení OHP v k.ú. Statenice. Starosta byl pověřen, aby dopisem
oznámil Letišti Praha, že si obec a občané nepřeji vyhlášeni OHP a zjistil podrobné
informace.
Usnesení schváleno všemi přítomnými Členy OL

Zapsd : M. Kupec



ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

které se koná

19.7.2010 v 17,00 hodin

v zasedací místnosti obecního úřadu

Program :

1. Schválení programu zasedání
2. jmenováni zapisovatele
3. Schválení ověřovatelů zápisu
4. II. změna ÚP
5. Vodovod
6. Hlukové pásmo

Michal pokorný
starosta obce
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Vážení spoluobčané obce Statenic.

V současné době Vám byla doručena výzva občanům, kterou vypracovalo
Občanské sdružení VIA MANNA, o.s. , zastoupené předsedkyní

v této výzvě via manna,o.s. vyzývá zastupitele, aby neprodleně zrušili
usnesení o rozšíření tzv. ochranného hlukového pásma na obec Statenice.

Vroce 2007 bylo zastupitelstvo Yýzváno k íymezení území obce pro návrh
hlukového pásma. Podmínkou pro Yyhlášení hlukového pásmaje pravomocné
územní rozhodnutí pro stavbu paralelní dráhy. Trasa pro vzlet a přílet letadel na
paralelní dráze vede v blízkosti Nebušic, Suchdola a Lysolaj.

Takové CÍLENÉ DEZINFORMACE ve svých výzvách, odvoláních, stížnostech,
které opakovaně občanské sdružení VIA MGNA, o.s. uvádí poškozují nejen
zastupitele obce, ale i všechny občany a rozvoj obce.

Váženi spoluobčané, v případě, že obdržíte od VIA MANNA, o.s., předsedkyně
obdobnou výzvu, ověřte si na Obecním úřadě, zda údaje v této

výzvě jsou pravdivé.

Všem spoluobčanům Vaši zastupitelé přejí krásné letní počasí.

Michal Pokorný l starosta l
Michal Kupec l místostarosta l
Antonín Zeman l zastupitel l
Bohuslav Mrázek l zastupitel l
Ing. Michal Hajoš l zastupitel l
Ing. Jan Kopinec l zastupitel l OBEC
Ing. Ivan Brož CSc. l zastupitel l



výzva občanům Statenic a Černého Vola

Vážené dámy, váženi pánové, milí spoluobčané,

velmi Vás prosíme, přečtěte si pozorně tuto naši výzvu, prostřednictvím které Vás žádáme, abyste
věnovali velkou pozornost Činnosti a působení našich obecních zastupitelů.

Mnohdy jsou totiž jejich rozhodnutI klíčová a nevratná a mohou být v rozporu s životními postoji a názory
na život nás ostatních. žádejte pány zastupitele, aby zvláště pak nečinili bez Vašeho souhlasu rozhodnuti
vedoucí k zásadnímu omezováni v užíváni a nakládáni s Vašim majetkem, v rozhodování o něm
a ovlivňováni Vašich životních podmínek a životního prostředí.

Proč Vás právě nyní vyzýváme?

Představitelé naši obce totiž sami požádali o rozšířeni tzv. ochranného hlukového pásma tak, aby
zahrnovalo celé území Statenic a Černého Vola.

Co to vlastně znamená a o co že to vlastně požádali?

Takzvané ,,ochranné hlukové pásmo" znamená, že na vyhlášeném území mohou být zcela legálně
soustavně překračovány platné hlukové limity. Ochranné hlukové pásmo chráni tedy provozovatele-
dodavatele hluku (např. letecké společnosti) nikoliv občany, kteří již nadále nebudou moci samostatně
nakládat především se svým nemovitým majetkem, odejme se jim tak právo ria přiměřeně zdravé
prostředí. V našem případě budou moci létat letadla ještě častěji a bezohledněji než dosud.

V konečném důsledku to způsobí:

- dobrovolnou legalizaci zvýšení hluku bez možnosti vyžadovat zlepšení, a to nevratně a na ,,věčné časy",
tedy i pro příští generace; nápravu nebude možro zjednat, a to ani soudní cestou, neboť naši zastupitelé
sami inicializovali rozšířeni ochranného hlukového pásma;

- omezeni v nakládání s Vašimi nemovitostmi s významným snížením jejich tržní hodnoty;

- dobrovolně a vědomě přinášíme v oběť naše zdraví (poškození celého nervového i kardiovaskdárního
systému);

- dobrovolně a vědomě přijímáme fakt, že hodnota našich nemovitosti klesne cca o 25 až 30 %.

Náhradou za tato uvedená negativa má být výměna oken za kvalitnější protihluková, která nás možná
ochráni v hermeticky uzavřeném prostoru, avšak jsou nám k ničemu, chceme-li větrat nebo zdržujeme-li
se venku na svých zahrádkách. Výměna oken by měla být provedena u všech staveb, jak starších, tak
u novostaveb. Nelze nijak objasnit motivaci našeho zastupitelstva v tom, proč zcela cíleně rozhoduje proti
našim zájmům. Prosíme Vás všechny, dcjte jasně najevo pánům zastupitelům svůj názor a zabraňte jim
činit kroky vedoucí k poškozeni nás všech, dokonce i jich samých.

VYZÝVÁME PROTO ZASTUPITELE OBCE STATENICE, ABY USNESENÍ O ROZŠÍŘENÍ TZV. OCHRANNÉHO
HLUKOVÉHO PÁSMA NA OBEC STATENICE A ČERNÉHO VOLA NEPRODLENĚ ZRUŠILI!

Negativní stanovisko vůči rozšíření hlukového pásma na oblast Černého Vola a Statenic podporuji
i občanská sdružení z velkých Přilep, jmenovitě Pro Přílepy, o. s. a Kamýcké sdruženi pro klidné bydlení,
o.s. Rozšiřováni hlukového pásm%zá$adně odmítá i o.s.Občané proti hluku a emisím.
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Za občanské sdruženíVlA" MAGNA, o. š.

předsedkyně



Prezenční listina ze zasedání OZ konaného
dne 19.7. 2010

ObČané:

Jméno: podpis:



Prezenční listina ze zasedání OZ konaného
dne 19.7. 2010

Občané:

Jméno: is:
~~~~~



ing. Brož

ing. Hajoš

Prezenční listina ze zasedání OZ konaného
dne 19.7. 2010 ,
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Michd

ing. Kopinec Jan

Kupec Michal

Mrázek Bohuslav D

Pokorný Michal

Zeman Antonín



Usnesení
ze zasedání obecního zastupitelstva dne 19.7.2010

OZ schvaluje :
- rozšířený p'ogram zasedání
- ověřovatele zápisu ing. Kopince a p.Mrázka DiS
- věcné břemeno pro uloženi kabelu NN do pozemků p.č.221/7, 390 v k.ú. Statenice
- vydáni Il.změny ÚPSÚ Statenice - viz. samostatné usneseni

OZ ukládá starostovi:

- informovat Letiště Praha,, že zastupitelstvo neschválilo žádné usnesení ve věci
rozšíření ochranného hhikového pásma-

- informovat Letiště Praha dopise, že důrazně odmítá, aby obec Statenice byla zařazena
do ochranného hlukového pásma-

Michal Kupec
místostarosta O'BEC'
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Michal Pokorný
starosta ""


